
ROMÂNIA 
JUDEŢUL BOTOŞANI 

MUNICIPIUL BOTOŞANI 
CONSILIUL LOCAL 

 
PROCES – VERBAL 

încheiat în cadrul şedinţei ordinare a Consiliului Local al 
Municipiului Botoşani din data de 23 februarie 2023 

 
 Prin dispoziția nr. 148 din 16.02.2023, Primarul Municipiului Botoşani a convocat 
Consiliul Local în şedinţă ordinară pentru data de 23 februarie 2023, ora 10.00, în sala de 
ședințe „Mihai Eminescu” a Primăriei municipiului Botoșani.    
 
 Dispoziţia nr. 148 din 16.02.2023 este anexată la dosarul şedinţei. 
                         
 Ordinea de zi a şedinței a fost adusă la cunoştinţă publică prin anunţ la cotidianul 
„Monitorul de Botoșani”, www.botosaneanul.ro şi pe site-ul propriu. 
 
 Invitaţiile la şedinţă s-au făcut atât în scris, cât şi prin contactarea telefonică a 
consilierilor. 
 
 Este ascultat Imnul de Stat şi Imnul Uniunii Europene, după care se trece la derularea 
lucrărilor şedinţei. 
 
 Ordinea de zi a şedinţei este următoarea: 

1. Prezentarea interpelărilor de către consilierii locali ai municipiului Botoșani  
2. Aprobarea proceselor verbale ale ședințelor Consiliului Local din data de 26.01.2023 

și 10.02.2023 
3. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei si statului de funcţii ale aparatului 

de specialitate al Primarului municipiului Botoșani pentru anul 2023 
4. Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcţii al Serviciului Public 

Comunitar Local pentru Evidența Persoanelor Botoșani  pentru anul 2023 
5. Proiect de hotărâre privind constituirea comisiei de  evaluare/soluționare a 

contestațiilor pentru procedura de  evaluare  a  celui de-al doilea  an de management 
din mandatul 2021 – 2025 al domnului Marius Petru Rogojinschi la conducerea 
Teatrului  pentru Copii și Tineret „Vasilache” Botoșani 

6. Proiect de hotărâre privind constituirea comisiei de evaluare/soluționare a 
contestațiilor pentru procedura de  evaluare  a  celui de-al doilea an de management 
din mandatul 2021 – 2025 al domnului Alexandru Vasilachi la  conducerea Teatrului 
„Mihai Eminescu” Botoșani 

7. Proiect de hotărâre privind constituirea comisiei de  evaluare/soluționarea 
contestațiilor pentru procedura de  evaluare  a  perioadei de management iulie – 
decembrie 2022 din  mandatul 2022 – 2026 a domnului Mirel Manea la  conducerea 
Filarmonicii „George Enescu” Botoșani 
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8. Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei și Statului de funcţii ale Direcției 
de Asistenţă Socială Botoșani 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și statului de funcții al Direcției 
Servicii Publice 

10. Proiect de hotărâre privind  aprobarea inițierii procedurilor pentru vânzarea către 
chiriași a unor locuinţe proprietatea municipiului, aflat în administrarea S.C. Locativa 
S.A. 

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea realizării proiectului “Şcoala la Cornişa - Luni 
înot şi patinez!” 

12. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării comisiei de organizare a licitaţiilor 
publice pentru închirierea unei suprafeţe de înot din piscina interioară din P.R.A.T.S 
Cornişa 

13. Proiect de hotărâre privind declararea unui bun de uz și de interes public local și 
transmiterea acestuia în administrarea Școlii Gimnaziale nr. 7 

14. Proiect de hotărâre privind prelungirea Contractului nr. 20918 din 09.08.2018 de 
delegare directă a activității de gestionare a parcărilor dotate cu parcometre și 
procedurilor aplicabile vehiculelor parcate neregulamentar în municipiu și a activității 
de ridicare, blocare, transport, eliberare, relocare a vehiculelor staționate 
neregulamentar, abandonate sau fără stăpân, de pe domeniul public sau privat al 
Municipiului Botoșani 

15. Proiect de hotărâre privind  neexercitarea dreptului de preempțiune pentru cumpărarea 
unei cote din imobilul situat  în municipiul Botoșani, Aleea Maxim Gorki nr. 13 (fostă 
str. Maxim Gorki nr. 1) 

16. Proiect de hotărâre privind prelungirea duratei unor contracte de concesiune 
17. Proiect de hotărâre privind prelungirea duratei unui contract de închiriere 
18. Proiect de hotărâre privind  aprobarea inițierii procedurilor de achiziţie publică a 

serviciilor de evaluare pentru achiziționarea  unui teren 
19. Proiect de hotărâre privind aprobarea demarării procedurilor de achiziţie publică a 

serviciilor de evaluare a terenurilor în vederea realizării unor schimburi de terenuri 
20. Proiect de hotărâre privind concesionarea prin încredinţare directă a unor terenuri în 

suprafaţă totală de 46 m.p. situate în str. Primăverii, nr. 15, cu destinaţia extindere 
spațiu comercial  

21. Proiect de hotărâre privind acordul Consiliului Local pentru efectuarea operaţiunilor 
de dezmembrare a unui imobil, proprietate publică a municipiului Botoşani 

22. Proiect de hotărâre privind concesionarea prin încredințare directă a unui teren în 
suprafață de 43,00 mp situat în str. Armoniei nr. 1, cu destinația extindere acces  

23. Proiect de hotărâre privind concesionarea prin încredinţare directă a unui teren în 
suprafață de 9,60 mp, situat în Aleea Curcubeului nr. 4, cu destinația extindere 
apartament 

24. Proiect de hotărâre privind concesionarea prin încredinţare directă a unui teren în 
suprafață de 10,00 mp, situat în Calea Națională nr. 77, cu destinația extindere acces 

25. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii unui contract de închiriere a 
suprafeţei de înot din piscina interioară din P.R.A.T.S Cornişa 
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26. Proiect de hotărâre privind aprobarea noilor tarife pentru utilizarea terenurilor 
gazonate ale stadioanelor Municipal, Mecanex şi Victoria, aflate în administrarea 
Direcţiei Sport şi Agrement Botoşani 

27. Proiect de hotărâre privind aprobarea inițierii procedurilor de achiziţie publică a 
serviciilor de evaluare în vederea vânzării  prin negociere directă a unui cabinet 
medical situat în Aleea Eliberării, nr. 3 

28. Proiect de hotărâre privind aprobarea demarării procedurilor de achiziţie publică a 
serviciilor de evaluare în vederea vânzării  prin licitaţie publică a unui cabinet medical 
situat în Aleea Eliberării, nr. 3 

29. Proiect de hotărâre privind aprobarea solicitării Consiliului Judeţean Botoşani de 
trecere a unor terenuri din domeniul public al municipiului Botoşani în domeniul 
public al judeţului Botoşani   

30. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui acord notarial de vecinătate în 
vederea dezafectării unor construcţii-garaje amplasate pe limita de proprietate a 
municipiului Botoşani 

31. Proiect de hotărâre privind modificarea anexei nr. 1 din Caietul de sarcini în sensul 
completării anexei ce face obiectul contractului de delegare gestiune încheiat cu S.C. 
Eltrans S.A., în sensul completării cu obiectivele „Parcare - Direcţia Muncii”, “Parcare 
– Vârnav - loc de joacă” şi “Parcare zona Bulevard-Casa Tineretului” 

32. Proiect de hotărâre privind aprobarea preţurilor de vânzare pentru  locuinţe ANL 
33. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării către chiriași a unor locuinţe 

(apartamente construite din fondurile statului) proprietatea municipiului şi administrate 
de S.C. Locativa S.A. 

34. Proiect de hotărâre privind declararea ca bunuri aparținând domeniului privat de 
interes local al municipiului Botoșani, a unor imobile 

35. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Municipiului Botoșani în Adunarea Generală a Acționarilor la S.C. Nova Apaserv S.A. 
Botoșani pentru aprobarea proiectelor prezentate în ședința Adunării Generale 
Ordinare din data de 27.02.2023 

36. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Municipiului Botoșani în Adunarea Generală a Acționarilor la S.C. Nova Apaserv S.A. 
Botoșani pentru aprobarea proiectelor prezentate în ședința Adunării Generale 
Ordinare/Extraordinare din data de 07.03.2023 

37. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei “Plan Urbanistic de Detaliu – str. 
I. C. Brătianu, nr. 67, CF/NC nr. 52352” în vederea realizării obiectivului „Construire 
spațiu comercial - Showroom  piese auto” 

38. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei “Plan Urbanistic de Detaliu – str. 
Maramureș, nr. 40, CF/NC nr. 57174” în vederea realizării obiectivului „Construire 
atelier folieri și împrejmuire teren” 

39. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei “Plan Urbanistic de Detaliu – str. 
Tulbureni F.N., NR. CAD/CF 56931” în vederea realizării obiectivului „construire 
locuință Parter, anexă S+P și  împrejmuire teren” 
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40. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei “Plan Urbanistic de Detaliu – Str. 
Calea Naționala nr. 14A, CF/NC52190” în vederea realizării obiectivului 
„concesionare teren în scopul extindere magazin” 

41. Proiect de răspuns la contestațiile referitoare la Hotărârile Consiliului Local privind 
preţurile de vânzare ANL 

42. Raportul Administratorului special al SC „TERMICA” SA,  pentru perioada 01.10 - 
31.10.2022 

43. Prezentarea indicatorilor de performanță financiari și nefinanciari, realizați de către 
S.C. LOCATIVA S.A. Botoșani la data de 31.12.2022 

44. Prezentarea indicatorilor de performanță financiari și nefinanciari, aferenți contractelor 
de mandat, realizați de către S.C. URBAN SERV S.A. Botoșani la data de 31.12.2022. 
 
Completarea nr. 1 a ordinii de zi este următoarea: 

1. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local și a bugetului instituțiilor și 
activităților finanțate integral sau parțial din venituri proprii pe anul 2023 

2. Proiect de hotărâre pentru aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli, pe anul 2023, al 
S.C. Eltrans S.A. 

3. Proiect de hotărâre pentru aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli, pe anul 2023, al 
S.C. Modern Calor S.A. 

4. Proiect de hotărâre privind revocarea Hotărârii Consiliului Local nr. 397 din 25 august 
2022 privind acordul Consiliului Local pentru efectuarea operațiunilor de alipire a 
unor imobile proprietate privată a municipiului Botoșani și proprietate privată a unei 
persoane fizice  

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea Notei conceptuale și a Temei de proiectare 
pentru realizarea obiectivului de investiții: „Susținerea transportului alternativ prin 
realizarea unui circuit de piste de biciclete la nivelul Municipiului Botoșani” 

6. Proiect de hotărâre pentru modificarea HCL nr. 14/26.01.2023 privind aprobarea 
organigramei și statului de funcții ale  Filarmonicii  „George Enescu” Botoșani  

7. Proiect de hotărâre privind transmiterea unor bunuri care aparțin domeniului privat al 
municipiului Botoșani în administrarea Spitalului de Recuperare “Sf. Gheorghe” 

8. Proiect de hotărâre privind transmiterea unor bunuri care aparțin domeniului privat al 
municipiului Botoșani în administrarea Colegiului Național „Mihai Eminescu” 

9. Proiect de hotărâre privind împuternicirea reprezentanților municipiului Botoșani în 
Adunarea Generală a Acționarilor la S.C. URBAN SERV S.A.  în vederea numirii 
administratorilor provizorii  

10. Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă al Consiliului Local al 
municipiului Botoșani pentru lunile martie - aprilie  2023 

11. Raportul de activitate pentru anul 2022 al Direcției Servicii Publice, Sport și Agrement 
 
Completarea nr. 2 a ordinii de zi este următoarea: 

1. Proiect de hotărâre privind acordarea mandatului special reprezentantului UAT 
Municipiul Botoșani în AGA „ECOPROCES” în vederea aprobării tarifului privind 
activitatea de colectare – transport a deșeurilor municipale la Contractul de delegare 
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„Concesionarea serviciului public de colectare și transport a deșeurilor municipale 
solide în județul Botoșani” nr. 927/14.07.2017, zona 4 Botoșani, Municipiul Botoșani 
 
Şedinţa este legal constituită. 
 
La lucrările ședinței participă 22 de consilieri locali în funcție, lipsind domnul consilier 

Marcel Gheorghiță. Domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu participă la ședință prin 
mijloace electronice. 
 
 Fiind supusă la vot solicitarea de învoire a domnului consilier Marcel Gheorghiță, 
aceasta a fost aprobată cu 19 voturi pentru – lipsesc din sală la momentul votării domnii 
consilieri Bogdan Ciprian Buhăianu, Marius Buliga și Marian Murariu.  
 

Fiind supusă la vot ordinea de zi împreună cu completările aferente, aceasta a fost 
aprobată cu 20 voturi pentru – lipsesc din sală la momentul votării domnii consilieri Marius 
Buliga și Marian Murariu. 
 

Fiind ședință ordinară, se dă cuvântul domnilor consilieri pentru interpelările de la 
punctul 1 al ordinii de zi. 

 
Doamna consilier Raluca Ștefania Curelariu – voi fi foarte scurtă astăzi, am două 

solicitări: în primul rând, aș vrea o listă cu toate regulamentele emise de Consiliul Local care 
nu au fost actualizate după data de 1 ianuarie 2018, pentru că, așa cum am descoperit recent, 
în urma evenimentelor nefericite, avem regulamente care stau neschimbate de mai bine de un 
deceniu. 

În al doilea rând, am rugămintea la domnul Primar să îmi explice care este stadiul 
Spitalului de boli paliative și când estimăm că îl putem lua în primire, ca să îl și dăm spre 
folosință. 

Domnul Primar Cosmin Ionuț Andrei – Spitalul de boli paliative este în construcție 
la CNI. După finalizarea lucrărilor, atunci când am încercat să facem recepția acestui obiectiv 
cu un reprezentant al Primăriei Botoșani, pentru că recepția a fost condusă de către CNI, s-au 
descoperit o serie de neconformități în urma lucrărilor de construcție. Constructorul este în 
faliment în acest moment iar, în urma discuțiilor cu lichidatorul judiciar, s-a ajuns la 
concluzia că trebuiesc reluate licitații pentru rezolvarea acestor neconformități. La prima 
licitație s-a prezentat un singur ofertant, care a oferit o sumă mai mare decât cea disponibilă 
pentru remedierea acestor neconformități, și în acest moment se desfășoară cea de-a doua 
licitație pentru a rezolva problemele de acolo. 

După ce vor fi finalizate lucrările, așa cum au fost detaliate în documentațiile tehnice, 
acest spital va trece în administrarea Consiliului Local și a Spitalului de Recuperare, urmând 
ca noi să facem toate diligențele cu personalul și cu dotări suplimentare pentru a fi funcțional. 

Pe scurt, în acest moment, spitalul este încă în construcție la CNI pentru rezolvarea 
neconformităților. 
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Procesele verbale de la punctul 2 al ordinii de zi au fost aprobate cu unanimitate de 
voturi a consilierilor prezenți (22).   

 
Punctul 3 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei 

si statului de funcţii ale aparatului de specialitate al Primarului municipiului Botoșani pentru 
anul 2023 – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 4 și nr. 5, nu prezintă discuții, 
și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (22). 

 
Punctul 4 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de 

funcţii al Serviciului Public Comunitar Local pentru Evidența Persoanelor Botoșani pentru 
anul 2023 – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 4 și nr. 5, nu prezintă discuții, 
și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (22). 

 
 Punctul 5 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind constituirea comisiei de  
evaluare/soluționare a contestațiilor pentru procedura de  evaluare a  celui de-al doilea  an 
de management din mandatul 2021–2025 al domnului Marius Petru Rogojinschi la 
conducerea Teatrului  pentru Copii și Tineret „Vasilache” Botoșani – este avizat favorabil de 
comisiile de specialitate nr. 4 și nr. 5. 
 
 Domnul președinte de ședință Marius Petru Rogojinschi – vă rog să propuneți 
membrii titulari și supleanții pentru cele două comisii. 
 
 Domnul consilier Maricel Corneliu Maxim – vreau să fac eu o propunere pentru 
comisia de evaluare, reprezentant al Consiliului local, pe doamna Monica Adăscăliței.  
 
 Domnul consilier Bogdan Ciprian Buhăianu – propunere PSD, doamna Vicol 
Daniela. La contestații, doamna Diaconu Silvia. 
 
 Domnul președinte de ședință Marius Petru Rogojinschi – votul urmează să fie 
secret. Având în vedere că mai avem un număr de de încă 6 proiecte de hotărâri cu vot secret, 
vă solicit atenției dacă nu ar fi bine să le lăsăm undeva la urmă. Între timp, vom tipări buletine 
de vot necesare fiecărui proiect de hotărâre, și la urmă să le votăm secret pe toate, cine e de 
acord cu această propunere? 
  

Fiind supusă la vot propunerea, aceasta a fost aprobată cu 22 de voturi pentru. 
 
   Punctul 6 de pe ordinea de zi –  Proiect de hotărâre privind constituirea comisiei de 
evaluare/soluționare a contestațiilor pentru procedura de  evaluare  a  celui de-al doilea an 
de management din mandatul 2021–2025 al domnului Alexandru Vasilachi la conducerea 
Teatrului „Mihai Eminescu” Botoșani – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 4 
și nr. 5.   
 

Domnul consilier Bogdan Ciprian Buhăianu – domnul Taielup Petru și domnul 
Gabriel Tanasă la contestații. 
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 Domnul consilier Maricel Corneliu Maxim – pentru comisia de evaluare, 
reprezentant al Consiliului local, noi propunem pe doamna Monica Adăscăliței. 
 
 Punctul 7 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind constituirea comisiei de  
evaluare/soluționarea contestațiilor pentru procedura de evaluare a  perioadei de 
management iulie–decembrie 2022 din  mandatul 2022–2026 a domnului Mirel Manea la 
conducerea Filarmonicii „George Enescu” Botoșani – este avizat favorabil de comisiile de 
specialitate nr. 4 și nr. 5. 
 
 Domnul consilier Bogdan Ciprian Buhăianu – domnul Buliga Marius și la 
contestații doamna Silvia Diaconu. 
 
 Domnul consilier Maricel Corneliu Maxim – și aici venim cu aceeași propunere, în 
persoana doamnei Monica Adăscăliței, pentru comisia de evaluare. 
 

Punctul 8 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei 
și Statului de funcţii ale Direcției de Asistenţă Socială Botoșani – este avizat favorabil de 
comisiile de specialitate nr. 4 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este 
aprobat cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (22). 

 
Punctul 9 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei 

și statului de funcții al Direcției Servicii Publice – este avizat favorabil de comisiile de 
specialitate nr. 4 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 16 
voturi pentru și 6 abțineri (doamnele consilier Monica Delia Adăscăliței, Cătălina Camelia 
Lupașcu și Ada Alexandrina Macovei și domnii consilieri Cătălin Boboc, Maricel Corneliu 
Maxim și Eugen Cristian Țurcanu). 

 
Punctul 10 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea inițierii 

procedurilor pentru vânzarea către chiriași a unor locuinţe proprietatea municipiului, aflat în 
administrarea S.C. Locativa S.A. – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3  
și nr. 5, nu sunt discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu unanimitate de voturi a 
consilierilor prezenți (22). 

 
 Punctul 11 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea realizării 
proiectului „Şcoala la Cornişa – Luni înot şi patinez!” – este avizat favorabil de comisiile de 
specialitate nr. 4 și nr. 5, nu sunt discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 
unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (22). 
 

Punctul 12 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării 
comisiei de organizare a licitaţiilor publice pentru închirierea unei suprafeţe de înot din 
piscina interioară din P.R.A.T.S. Cornişa – este avizat favorabil de comisiile de specialitate 
nr. 1, nr. 3 și nr. 5. 
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Domnul președinte de ședință Marius Petru Rogojinschi – neavând nicio altă 
propunere în plus față de cele enunțate în interiorul proiectului, vom lăsa proiectul pentru 
finalul ședinței.  

  
Fiind supus la vot proiectul de hotărâre per ansamblu, acesta este aprobat cu 17 voturi 

pentru și 1 abținere (doamna consilier Ada Alexandrina Macovei) – lipsesc din sală la 
momentul votării domnii consilieri Andrei Amos și Cătălin Mugurel Flutur. Nu a votat 
domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu. 

 
Punctul 13 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind declararea unui bun de 

uz și de interes public local și transmiterea acestuia în administrarea Școlii Gimnaziale nr. 7 
– este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, 
fiind supus la vot, acesta este aprobat cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (22). 

 
Punctul 14 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind prelungirea Contractului 

nr. 20918 din 09.08.2018 de delegare directă a activității de gestionare a parcărilor dotate 
cu parcometre și procedurilor aplicabile vehiculelor parcate neregulamentar în municipiu și 
a activității de ridicare, blocare, transport, eliberare, relocare a vehiculelor staționate 
neregulamentar, abandonate sau fără stăpân, de pe domeniul public sau privat al 
Municipiului Botoșani – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, 
nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 20 de voturi pentru, 1 vot 
împotrivă (domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu) și 1 abținere (doamna consilier Ada 
Alexandrina Macovei). 

 
Punctul 15 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind  neexercitarea dreptului 

de preempțiune pentru cumpărarea unei cote din imobilul situat în municipiul Botoșani, Aleea 
Maxim Gorki nr. 13 (fostă str. Maxim Gorki nr. 1) – este avizat favorabil de comisiile de 
specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5 

 
Domnul consilier Cătălin Mugurel Flutur – doar o întrebare, se vorbește de Piața 1 

decembrie 8-9, iar în dispozitivul hotărârii de Aleea Maxim Gorki nr. 13, e aceeași? 
 
Domnul Iulius Gherase – corect e Aleea Maxim Gorki 13. 
 
Fiind supus la vot proiectul de hotărâre cu îndreptarea erorii materiale, acesta este 

aprobat cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (22). 
 
Punctul 16 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind prelungirea duratei unor 

contracte de concesiune – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5. 
 
Doamna consilier Raluca Ștefania Curelariu – am o singură nelămurire în toată 

anexa, avem foarte multe contracte pe care le prelungim, dar la punctul 49 prelungim 
contractul cu 49 de ani și aș vrea să înțeleg de ce 49 de ani, și la 76. 
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Domnul Iulius Gherase – este vorba de cota indiviză la spațiile comerciale situate la 
parterul blocurilor care înainte erau pe durata construcției, dar, potrivit Codului administrativ, 
durata nu poate depăși 49 de ani.  

  
Fiind supus la vot proiectul de hotărâre, acesta este aprobat cu 18 voturi pentru și 4 

abțineri (doamnele consilier Ada Alexandrina Macovei și Cătălina Camelia Lupașcu și domnii 
consilieri Cătălin Mugurel Flutur și Eugen Cristian Țurcanu). 
 

Punctul 17 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind prelungirea duratei unui 
contract de închiriere – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu 
prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 20 de voturi pentru și 2 abțineri 
(doamna consilier Raluca Ștefania Curelariu și Eugen Cristian Țurcanu). 

 
Punctul 18 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea inițierii 

procedurilor de achiziţie publică a serviciilor de evaluare pentru achiziționarea  unui teren – 
este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1 și nr. 5 și nefavorabil de comisia de 
specialitate nr. 3. 

 
Domnul consilier Cătălin Mugurel Flutur – am mai avut această discuție, vis-a-vis 

de bucățica de teren de acolo, eu insist să vă spun, atât timp cât este pe teritoriul municipiului, 
acela este terenul municipiului. Ajungem acum să cumpărăm de la austriecii aceștia o bucată 
de teren cu 100 euro/mp, ca să facem parc, nu facem case. Nu cred că este oportun să dăm un 
milion și ceva de lei la niște oameni care au suficienți bani. 

 
Domnul Primar Cosmin Ionuț Andrei – cred că problema se pune într-un mod 

greșit. Are mai puțină importanță unde ajung banii, cine deține terenul, ci dacă suntem 
interesați sau nu să facem o parcare acolo. Consiliul Județean a încercat să cumpere fosta 
uzină electrică, sunt ceva dificultăți, există interesul unui privat să cumpere uzina și terenul 
din spate în vederea construirii unui bloc sau a unor blocuri. Va fi un cartier rezidențial, și, 
dacă va cumpăra și terenul din față, sub nicio formă nu va fi un parc public deschis tuturor, ci 
va face parte din acest cartier rezidențial. 

Terenul este adiacent Parcului Sucevei, iar noi, dacă îl achiziționăm, dorim să creștem 
suprafața de spațiu verde pe cap de locuitor în municipiul Botoșani și să facem un parc public, 
deschis pentru toată lumea. 

Unde ajung banii, cine deține terenul, de ce deține acest teren, mă rog, sunt lucruri 
care s-au întâmplat în această țară, avem această oportunitate, iar destinația terenului v-am 
spus-o care este, pentru a avea un parc în completarea Parcului Sucevei. Rândul trecut, când 
nu ați fost de acord, domnule Flutur, cu achiziția acestui teren, ne-ați pus să îi întrebăm pe cei 
de la DelGaz Grid dacă sunt de acord să ne dea gratuit acest teren. Am făcut acest lucru, le-
am solicitat să ne dea gratuit, și nu sunt de acord, bineînțeles, și venim în fața dumneavoastră 
cu intenția de a cumpăra un teren, care este acum spațiu verde, să îl amenajăm sub forma unui 
parc pentru toți locuitorii municipiului Botoșani. 
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Fiind supus la vot proiectul de hotărâre, acesta este respins cu 12 voturi pentru, 5 
voturi împotrivă (doamnele consilier Raluca Ștefania Curelariu și Ada Alexandrina Macovei 
și domnii consilieri Daniel Botezatu, Cătălin Mugurel Flutur și Eugen Cristian Țurcanu) și 5 
abțineri (doamnele consilier Monica Delia Adăscăliței și Cătălina Camelia Lupașcu și domnii 
consilieri Andrei Amos, Cătălin Boboc și Maricel Corneliu Maxim). 

 
Punctul 19 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea demarării 

procedurilor de achiziţie publică a serviciilor de evaluare a terenurilor în vederea realizării 
unor schimburi de terenuri – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 
5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu unanimitate de voturi a 
consilierilor prezenți (22). 
 

Punctul 20 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind concesionarea prin 
încredințare directă a unor terenuri în suprafaţă totală de 46 m.p. situate în str. Primăverii, 
nr. 15, cu destinația extindere spațiu comercial – este avizat favorabil de comisiile de 
specialitate nr. 1 și nr. 5 și nefavorabil de comisia de specialitate nr. 3. 

 
Doamna consilier Raluca Ștefania Curelariu – în ședința de astăzi avem foarte, 

foarte multe puncte în care încredință direct terenuri pentru extindere de spații comerciale, 
extindere de apartamente, extindere de cale de acces persoane private, și așa mai departe. Aș 
vrea să înțeleg și eu care este viziunea acestei administrații pe partea asta, extindem cum? Tot 
extindem la parterul blocului, extindem pe spații verzi, extindem pe trotuare. Încerc să înțeleg 
ce se întâmplă, dar cred că e și domnul arhitect aici, poate ne explică care e scopul pentru care 
tot dăm din terenul primăriei ca lumea să își extindă niște clădiri pe spațiul verde al 
municipiului. 

 
Domnul Primar Cosmin Ionuț Andrei – cred că este incorectă abordarea cu viziunea 

noastră în ceea ce privește aceste proiecte de hotărâri, le-aș trata individual. În speța de față, 
avem o suprafață de teren care este ocupată de o construcție care nu a putut fi inventariată sau 
nu o deține cel care are această construcție, inventariată de municipiului Botoșani, nu va putea 
fi folosită niciodată, este o insulă în interiorul unui spațiu comercial, nu putem să îi dăm o 
destinație și o suprafață de 16 mp, nu putem face nimic, dacă nu greșesc. 

Două suprafețe, aceasta este speța de față. Este o construcție pentru care proprietarul 
nu are documente pentru ea, ca suprafață. Această insulă pe care o deținem noi este sub 
această construcție, nu poate decât să o concesioneze de la noi. Nu este nimic în plus, un teren 
pe care îl va primi. Deci nu este o viziune a noastră asupra a ceea ce primește, corectă o 
situație și încasăm niște bani. 

 
Doamna consilier Raluca Ștefania Curelariu – știți ce nu înțeleg, domnule Primar, 

în toate aceste spețe, sunt foarte multe situații în care acordăm concesiune pe teren pentru 
construcții deja făcute. Pe principiul acesta, absolut orice botoșănean o să se apuce să își 
extindă apartamentul și după va veni și va spune... 
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Domnul Primar Cosmin Ionuț Andrei – aia e doar o bucățică, nu e extinderea 
făcută. Pentru restul terenului, există documente. E doar o bucățică pentru care s-au descoperit 
la intabulare diferențe, pe care noi trebuia să luăm concesiune până acum. Nu îi dăm nimic în 
plus, îl ținea de o viață. Important e că încasăm niște bani. 

 
 
Fiind supus la vot proiectul de hotărâre, acesta este aprobat cu 12 voturi pentru, 3 

voturi împotrivă (domnii consilieri Daniel Botezatu, Cătălin Mugurel Flutur și Eugen Cristian 
Țurcanu) și 7 abțineri (doamnele consilier Monica Delia Adăscăliței, Raluca Ștefania 
Curelariu, Cătălina Camelia Lupașcu și Ada Alexandrina Macovei și domnii consilieri Andrei 
Amos, Cătălin Boboc și Maricel Corneliu Maxim). 
 

Punctul 21 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind acordul Consiliului 
Local pentru efectuarea operațiunilor de dezmembrare a unui imobil, proprietate publică a 
municipiului Botoṣani – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, 
nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 20 de voturi pentru și 2 
abțineri (doamna consilier Raluca Ștefania Curelariu și domnul consilier Eugen Cristian 
Țurcanu). 

 
Punctul 22 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind concesionarea prin 

încredințare directă a unui teren în suprafață de 43,00 mp situat în str. Armoniei nr. 1, cu 
destinația extindere acces – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 
5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 13 voturi împotrivă și 9 
abțineri (doamnele consilier Monica Delia Adăscăliței, Raluca Ștefania Curelariu și Cătălina 
Camelia Lupașcu și domnii consilieri Andrei Amos, Cătălin Boboc, Daniel Botezatu, Cătălin 
Mugurel Flutur și Eugen Cristian Țurcanu). 

 
Punctul 23 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind concesionarea prin 

încredințare directă a unui teren în suprafață de 9,60 mp, situat în Aleea Curcubeului nr. 4, 
cu destinația extindere apartament – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 
3 și nr. 5. 

 
Doamna consilier Raluca Ștefania Curelariu – exact ce vă spuneam, stimați colegi. 

Iarăși cineva și-a construit balconul fără să țină cont de lege și noi îl ajutăm să intre în 
legalitate. În ritmul ăsta, toată lumea o să își extindă balcoanele și vor veni la noi să intre în 
legalitate, în condițiile în care ei au încălcat legea. Adică, dacă vom permite lucrul acesta în 
continuare, nu vom face decât să încurajăm încălcarea legii. E inadmisibil ca ei să facă ce îi 
taie capul și noi să le spune bravo, băieți, ia de aici trenul pe care nu am vrut să ți-l dau inițial, 
pentru că nici măcar nu ai avut bunul simț să mă întrebi înainte să construiești. 

 
Domnul președinte de ședință Marius Petru Rogojinschi – da, dar vedeți că tot 

legea presupune că descoperirea unui asemenea act post-factum duce întâi la demersurile 
pentru intrarea în legalitate. Acum, probabil până la reaua credință demonstrată ce duce în 
final la demolarea imobilului respectiv, sunt niște pași procedurali legali. 
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Doamna consilier Raluca Ștefania Curelariu – procedural, trebuia să ceară acest 
teren înainte să se apuce de construit.  

 
Domnul președinte de ședință Marius Petru Rogojinschi – nu l-a cerut, ce putem 

să-i facem noi? Sau instanța poate să îi facă. 
 
Doamna consilier Raluca Ștefania Curelariu – să îi încurajăm și pe ceilalți să facă 

la fel, am înțeles.  
 
Domnul președinte de ședință Marius Petru Rogojinschi – nu îi încurajăm, dar 

dacă legea le oferă această portiță ca noi să constatăm, ulterior relei lor credințe, și să nu le 
putem pune demolarea construcției, ci reluarea intrării în legalitate, și ei vor face acest lucru, 
important este că asta e legea și noi o respectăm. 

 
Fiind supus la vot proiectul de hotărâre, acesta este aprobat cu 12 voturi pentru, 1 vot 

împotrivă (doamna consilier Raluca Ștefania Curelariu) și 9 abțineri (doamnele consilier 
Monica Delia Adăscăliței, Cătălina Camelia Lupașcu și Ada Alexandrina Macovei și domnii 
consilieri Andrei Amos, Cătălin Boboc, Daniel Botezatu, Cătălin Mugurel Flutur, Maricel 
Corneliu Maxim și Eugen Cristian Țurcanu). 

 
Punctul 24 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind concesionarea prin 

încredințare directă a unui teren în suprafață de 10,00 mp, situat în Calea Națională nr. 77, 
cu destinația extindere acces – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și 
nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 12 voturi pentru și 10 
abțineri (doamnele consilier Monica Delia Adăscăliței, Raluca Ștefania Curelariu, Cătălina 
Camelia Lupașcu și Ada Alexandrina Macovei și domnii consilieri Andrei Amos, Cătălin 
Boboc, Daniel Botezatu, Cătălin Mugurel Flutur, Maricel Corneliu Maxim și Eugen Cristian 
Țurcanu). 

 
Punctul 25 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii 

unui contract de închiriere a suprafeţei de înot din piscina interioară din P.R.A.T.S Cornişa – 
este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, 
fiind supus la vot, acesta este aprobat cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (22). 

 
Punctul 26 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea noilor tarife 

pentru utilizarea terenurilor gazonate ale stadioanelor Municipal, Mecanex şi Victoria, aflate 
în administrarea Direcţiei Sport şi Agrement Botoşani – este avizat favorabil de comisiile de 
specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat 
cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (22). 
 

Punctul 27 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea inițierii 
procedurilor de achiziţie publică a serviciilor de evaluare în vederea vânzării  prin negociere 
directă a unui cabinet medical situat în Aleea Eliberării, nr. 3 – este avizat favorabil de 
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comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta 
este aprobat cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (22). 

 
Punctul 28 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea demarării 

procedurilor de achiziţie publică a serviciilor de evaluare în vederea vânzării  prin licitaţie 
publică a unui cabinet medical situat în Aleea Eliberării, nr. 3 – este avizat favorabil de 
comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta 
este aprobat cu 21 de voturi pentru și 1 abținere (domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu). 

 
Punctul 29 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea solicitării 

Consiliului Judeţean Botoşani de trecere a unor terenuri din domeniul public al municipiului 
Botoşani în domeniul public al judeţului Botoşani – este avizat favorabil de comisiile de 
specialitate nr. 1 și nr. 5 și nefavorabil de comisia de specialitate nr. 3. 

 
Domnul consilier Cătălin Mugurel Flutur – ca să rămânem în aceeași ecuație cu ce 

am votat la punctul 6, cred, cumpăram atunci 2000 mp să facem un parc cu 100 euro/mp. 
Acum dăm peste 22.000 mp în care puteam să facem 10 parcuri de acestea, că să păstrăm 
aceeași ecuație. Unul din terenuri este chiar adiacent Parcului Mihai Eminescu, nu e peste 
drum, e lipit de Parcul Mihai Eminescu. 

Am avut o discuție, și asta este repusă, și am spus OK, să ne dea și nouă Consiliul 
Județean ceva pentru terenurile de la stație de epurare, și am spus să ne dea sediul clădirii 
Poliției Locale. Luna trecută, pe vremea asta, am votat și ne-a cerut Consiliul Județean să 
prelungim termenul de dare în administrare a imobilului unde e Poliția Locală, chiar cu 
greșeală, nu e numărul 20, e numărul 16, pe 15 ani.  

Acum îmi veți spune că mâine Consiliul Județean are o hotărâre de consiliu prin care 
catadicsește să ne dea clădirea Poliției Locale pentru cei 22.000 mp pe care noi încasam 
redevență, pentru că erau concesionați. Pentru 5 ani de redevență facem un bloc și mutăm 
Poliția Locală. Dar, eu, personal, până când nu voi vedea că ni se va da acea clădire prin 
hotărâre, nu am cum să votez acest lucru. Să ne dea întâi clădirea, să scoateți de acolo ce este 
la Baia centrală și facem o extraordinară să votăm solicitarea celor de la Consiliul Județean. 

 
Domnul Primar Cosmin Ionuț Andrei – stimați colegi, vă rog să aveți încredere în 

mine și nu în domnul Flutur, ca să votăm noi prima dată, să fim de bună credință, să 
transferăm aceste terenuri, pentru că ne vor da cei de la Consiliul Județean clădirea Poliției 
Locale. Pentru terenul de la Parcul Mihai Eminescu nu putem face nimic, pentru că există deja 
o clădire pe acel teren, nu le dăm nimic în plus, suprafețe pe care am putea noi să le amenajăm 
sub formă de parcuri. Celelalte terenuri nu pot fi amenajate cu suprafețe verzi, sunt adiacente 
unor stații de epurare, bănuiesc că este evident că nu putem face parc la stația de epurare de la 
Răchiți sau de la Tulbureni. 

Aceste terenuri sunt necesare pentru demararea unor proiecte cu fonduri europene, și, 
așa cum bine știți, dacă nu deții proprietatea, nu poți să accesezi fonduri europene, nu poți 
depune cerere. Clădirea în care se află Poliția Locală va fi transferată în patrimoniul primăriei, 
dar haideți să dăm noi dovadă de bună credință și să dăm aceste terenuri care nu au nicio 
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folosință astăzi, nu ne sunt utile. Mai mult, sunt construcții pe ele. Vă mulțumesc frumos și 
am încredere că veți vota acest proiect. 

 
Doamna consilier Cătălina Camelia Lupașcu – domnule Primar, aș fi avut încredere 

în dumneavoastră dacă dumneavoastră m-ați fi sunat și mi-ați fi spus despre ceea ce urmează 
să se întâmple. Nu pot să am încredere în dumneavoastră, acesta este singurul meu motiv care 
mă face să mă abțin la acest proiect de hotărâre, și, vă rog din suflet, cred că ar fi bine să 
facem o extraordinară imediat după, având în vedere că există atât neîncredere între noi și 
dumneavoastră și neîncrederea aceasta s-a acumulat de-a lungul timpului, inclusiv prin 
atitudinea pe care dumneavoastră o aveți în tot ceea ce înseamnă desemnarea membrilor în tot 
felul de comisii, acolo unde dumneavoastră, prim majoritatea pe care o dețineți, vă asumați 
absolut tot. 

De, aceea, eu vă propun, și vin alături de colegul meu, domnul Cătălin Flutur, și vă 
propun ca imediat după, sau puteți să o convocați de astăzi, o ședință extraordinară pentru 
ziua de vineri, în care și noi sp fim de bună credință și să facem acest schimb care, a-pro-pos, 
a fost inițiat de noi. Dacă dumneavoastră ați fi fost de bună credință, la primul proiect în care 
s-a propus acest lucru, ar fi trebuit ca dumneavoastră să faceți această solicitare Consiliului 
Județean, de maniera în care această clădire să revină Poliției Locale, dumneavoastră nu ați 
făcut-o, inițiativa a avenit de la noi, atunci când am spus că nu suntem de acord cu diminuarea 
patrimoniului, și ar fi bine să facem acest schimb. 

Aș fi avut încredere în dumneavoastră 100% dacă ați fi venit dumneavoastră, având în 
vedere că sunteți parteneri cu Consiliul Județean, sunteți din același partid politic, și dacă ați fi 
venit de bună credință pe ceea ce înseamnă patrimoniul municipiului Botoșani, și atunci da, aș 
fi spus, domnule, jos pălăria, am încredere în primarul meu. Iată că după atâtea discuții și 
tergiversări în care proiectul știți că la Consiliul Județean știți că a mai fost propus o dată pe 
ordinea de zi, după care a fost retras, fiindcă, din discuția pe care am avut-o cu doamna 
Președinte, nu ne că am avut o discuție cu doamna Președinte pe această temă, de asta aș fi 
spus că aș fi vrut să am discuția cu dumneavoastră, am înțeles că au fost ceva probleme 
privitoare la o hotărâre judecătorească sau ceva neclarități legale privitoare la ceea ce 
înseamnă sediul Poliției Locale și terenul aferent.  

De aceea, vin către dumneavoastră cu dorința de a face o ședință extraordinară pe care 
să avem acest punct pe ordinea de zi, de așa manieră încât să fim siguri că acest schimb se va 
întâmpla. 

 
Domnul Primar Cosmin Ionuț Andrei – vreau să mai aduc completări, pe terenul de 

la parc nu se plătește redevență, iar solicitarea am făcut-o dinainte, încă de anul trecut am 
făcut această solicitare pentru preluarea clădirii. 

 
Domnul președinte de ședință Marius Petru Rogojinschi – eu vin, la rândul meu, 

cu o completare la propunerea doamnei colege Lupașcu, ca această extraordinară, dacă o vom 
aproba, să aibă și un titlu. Titlul de acesta să se cheme „Lipsa de încredere – o reciprocă 
constantă”. 
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Fiind supus la vot proiectul de hotărâre, acesta este aprobat cu 16 voturi pentru, 4 
voturi împotrivă (doamnele consilier Raluca Ștefania Curelariu și Ada Alexandrina Macovei 
și domnii consilieri Cătălin Mugurel Flutur și Eugen Cristian Țurcanu) și 2 abțineri (doamna 
consilier Cătălina Camelia Lupașcu și domnul consilier Andrei Amos). 
 
 Domnul președinte de ședință Marius Petru Rogojinschi – revenim la observația 
domnului Secretar general, cu privire la faptul că trecând peste punctele 27 și 28, am omis 
faptul că trebuie propuneri făcute propuneri pentru reprezentanții consiliului locali, câte 2 
propuneri pentru comisia de vânzare și 2 pentru comisia de contestații. 
 
 Domnul consilier Bogdan Ciprian Buhăianu – pentru comisia principală, Gabriel 
Tanasă și Miluță Timofti, iar pentru contestații, domnul Taielup Petru și doamna Curelariu 
Raluca. 
 
 Domnul președinte de ședință Marius Petru Rogojinschi – și pentru 28? 
 
 Domnul consilier Bogdan Ciprian Buhăianu – la comisia principală, Gabriel Tanasă 
și Miluță Timofti, iar pentru contestații, doamna Curelariu Raluca și domnul Taielup Petru. 
 
 Domnul președinte de ședință Marius Petru Rogojinschi – dacă nu mai sunt alte 
propuneri, pregătim buletinele de vot și vom vota la finalul ședinței. 
 
 Punctul 30 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii 
unui acord notarial de vecinătate în vederea dezafectării unor construcţii-garaje amplasate 
pe limita de proprietate a municipiului Botoşani – este avizat favorabil de comisiile de 
specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat 
cu 20 de voturi pentru și 2 abțineri (doamna consilier Cătălina Camelia Lupașcu și domnul 
consilier Daniel Botezatu). 

 
Punctul 31 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind modificarea anexei nr. 1 

din Caietul de sarcini în sensul completării anexei ce face obiectul contractului de delegare 
gestiune încheiat cu S.C. Eltrans S.A., în sensul completării cu obiectivele „Parcare - 
Direcţia Muncii”, “Parcare – Vârnav – loc de joacă” şi “Parcare zona Bulevard-Casa 
Tineretului” – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă 
discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 21 de voturi pentru și 1 vot împotrivă 
(domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu). 

 
Punctul 32 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea preṭurilor de 

vânzare pentru locuinṭe ANL – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și 
nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu unanimitate de voturi a 
consilierilor prezenți (22). 

 
Punctul 33 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării către 

chiriași a unor locuinţe (apartamente construite din fondurile statului) proprietatea 
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municipiului şi administrate de S.C. Locativa S.A. – este avizat favorabil de comisiile de 
specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat 
cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (22). 

 
Punctul 34 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind declararea ca bunuri 

aparținând domeniului privat de interes local al municipiului Botoșani, a unor imobile – este 
avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind 
supus la vot, acesta este aprobat cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (22). 

 
Punctul 35 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat 

special reprezentantului Municipiului Botoșani în Adunarea Generală a Acționarilor la S.C. 
Nova Apaserv S.A. Botoșani pentru aprobarea proiectelor prezentate în ședința Adunării 
Generale Ordinare din data de 27.02.2023 – este avizat favorabil de comisiile de specialitate 
nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 20 de 
voturi pentru și 2 abțineri (doamna consilier Raluca Ștefania Curelariu și domnul consilier 
Eugen Cristian Țurcanu). 

 
Punctul 36 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat 

special reprezentantului Municipiului Botoșani în Adunarea Generală a Acționarilor la S.C. 
Nova Apaserv S.A. Botoșani pentru aprobarea proiectelor prezentate în ședința Adunării 
Generale Ordinare/Extraordinare din data de 07.03.2023 – este avizat favorabil de comisiile 
de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este 
aprobat cu 20 de voturi pentru și 2 abțineri (doamna consilier Raluca Ștefania Curelariu și 
domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu). 

 
Punctul 37 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei 

„Plan Urbanistic de Detaliu – str. I. C. Brătianu, nr. 67, CF/NC nr. 52352” în vederea 
realizării obiectivului „Construire spațiu comercial – Showroom  piese auto” – este avizat 
favorabil de comisiile de specialitate nr. 2 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, 
acesta este aprobat cu 20 de voturi pentru și 1 abținere (domnul consilier Marian Murariu) – 
lipsește din sală la momentul votării domnul consilier Cătălin Mugurel Flutur. 

 
Punctul 38 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei 

„Plan Urbanistic de Detaliu – str. Maramureș, nr. 40, CF/NC nr. 57174” în vederea 
realizării obiectivului „Construire atelier folieri și împrejmuire teren” – este avizat favorabil 
de comisiile de specialitate nr. 2 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este 
aprobat cu 21 de voturi pentru – lipsește din sală la momentul votării domnul consilier Cătălin 
Mugurel Flutur. 

 
Punctul 39 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei 

„Plan Urbanistic de Detaliu – str. Tulbureni F.N., NR. CAD/CF 56931” în vederea realizării 
obiectivului „construire locuință Parter, anexă S+P și împrejmuire teren” – este avizat 
favorabil de comisiile de specialitate nr. 2 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, 
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acesta este aprobat cu 21 de voturi pentru – lipsește din sală la momentul votării domnul 
consilier Cătălin Mugurel Flutur. 

 
Punctul 40 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei 

„Plan Urbanistic de Detaliu – Str. Calea Națională nr. 14A, CF/NC52190” în vederea 
realizării obiectivului „concesionare teren în scopul extindere magazin” – este avizat 
favorabil de comisiile de specialitate nr. 2 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, 
acesta este aprobat cu 19 de voturi pentru și 2 abțineri (doamna consilier Raluca Ștefania 
Curelariu și domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu) – lipsește din sală la momentul votării 
domnul consilier Cătălin Mugurel Flutur. 

 
Punctul 41 de pe ordinea de zi – Proiect de răspuns la contestațiile referitoare la 

Hotărârile Consiliului Local privind preţurile de vânzare ANL –  nu prezintă discuții, și, fiind 
supus la vot, acesta este aprobat cu 20 de voturi pentru și 1 abținere (domnul consilier Eugen 
Cristian Țurcanu) – lipsește din sală la momentul votării domnul consilier Călin George 
Bosovici. 

 
Punctul 42 de pe ordinea de zi – Raportul Administratorului special al SC 

„TERMICA” SA, pentru perioada 01.10 - 31.10.2022 – a fost adus în atenția consilierilor 
locali. 

 
Punctul 43 de pe ordinea de zi – Prezentarea indicatorilor de performanță financiari 

și nefinanciari realizați de către S.C. LOCATIVA S.A. Botoșani la data de 31.12.2022  – au 
fost aduși în atenția consilierilor locali. 

 
Punctul 44 de pe ordinea de zi – Prezentarea indicatorilor de performanță financiari 

și nefinanciari, aferenți contractelor de mandat, realizați de către S.C. URBAN SERV S.A. 
Botoșani la data de 31.12.2022. – au fost aduși în atenția consilierilor locali. 

 
 Punctul 1 de pe completarea nr. 1 a ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
rectificarea bugetului local și a bugetului instituțiilor și activităților finanțate integral sau 
parțial din venituri proprii pe anul 2023 – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 
1 și nr. 5.  
 
 Domnul consilier Cătălin Mugurel Flutur – doar o întrebare am, la amendament, nu 
am o problemă cu proiectul de hotărâre. Exact luna trecută am hotărât că am renunțat la 
proiectul de pe Axa 4.1 din POR, Transport urban durabil în municipiul Botoșani prin 
reabilitarea, modernizarea și extinderea transportului public de călători cu tramvaiul – 
reabilitare cale de rulare – Traseu 101, așa e la punctele 1, 2 și 3. Păi am renunțat luna trecută, 
acum ce facem, dăm bani în continuare? Sunt bani pentru proiectul acesta, văd, pe trei poziții, 
doar o explicație. 
 
 Domnul Primar Cosmin Ionuț Andrei – eu, în locul dumneavoastră, nu aș mai cere 
explicații, făcând pe-a necunoscătorul – dăm bani în continuare, reparăm belele pe care le-ați 
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lăsat. Dacă făceați licitație la timp, aveam un proiect. Am închis proiectele astea fără niciun 
cost pentru Primăria Botoșani, și cu tramvaie, și cu calea de rulare, și sunt, scrie aici, 20.000 
lei, scrie foarte clar, cheltuieli efectuate cu publicitatea și cu ce s-a mai făcut în aceste 
proiecte, pe care trebuie să îi dăm înapoi, dar nu avem penalități cu cele nu știu câte tramvaie, 
vă propuneați să le cumpărați într-o asociere, nu avem nicio altă penalitate cu aceste programe 
cu corecții financiare, pentru că nu puteam să le terminăm până la sfârșitul anului.  
 Așa că încercarea dumneavoastră de a puncta că nu se mai fac tramvaie, nu știu ce 
vreți să faceți, nu are nicio relevanță, 20.000 lei și 15.000 lei, dar, credeți-mă că este infinit 
mai bine decât ceea ce am fi putut păți. Mai mult, vreau să anunț că municipiul Botoșani are 
proiecte aprobate pentru 38 de autobuze electrice și 30 de microbuze electrice, cu fonduri din 
PNRR. 
 
 Domnul consilier Cătălin Mugurel Flutur – tocmai terminasem cu programul, iar 
povestea cu nu am făcut licitația la timp, domnule, sunt 2 ani și 5 luni de mandat, se putea 
face proiectul cu tramvaiele, am avut 80 de milioane de euro acolo, și ați renunțat. Bucureștiul 
abia s-a apucat de proiect, termină Bucureștiul până la sfârșitul anului? Știam prea bine că se 
va faza, o să vedeți că se vor faza toate proiectele, ca și teatrul, se va faza, pentru că nu va fi 
gata până la sfârșitul anului.  
 
 Domnul președinte de ședință Marius Petru Rogojinschi – trecând peste aceste 
polemici absolut cordiale, eu zic că votul va face diferența dintre opinii. 
 

Fiind supus la vot proiectul de hotărâre, acesta este aprobat cu 13 voturi pentru și 9 
abțineri (doamnele consilier Monica Delia Adăscăliţei, Cătălina Camelia Lupașcu și Ada 
Alexandrina Macovei și domnii consilieri Andrei Amos, Cătălin Boboc, Daniel Botezatu, 
Cătălin Mugurel Flutur, Maricel Corneliu Maxim și Eugen Cristian Țurcanu). 

 
Punctul 2 de pe completarea nr. 1 a ordinii de zi – Proiect de hotărâre pentru 

aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli, pe anul 2023, al S.C. Eltrans S.A. – este avizat 
favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la 
vot, acesta este aprobat cu 21 de voturi pentru și 1 abținere (domnul consilier Eugen Cristian 
Țurcanu). 

 
Punctul 3 de pe completarea nr. 1 a ordinii de zi – Proiect de hotărâre pentru 

aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli, pe anul 2023, al S.C. Modern Calor S.A. – este 
avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind 
supus la vot, acesta este aprobat cu 20 de voturi pentru și 2 abțineri (doamna consilier 
Cătălina Camelia Lupașcu și domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu). 

 
Punctul 4 de pe completarea nr. 1 a ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

revocarea Hotărârii Consiliului Local nr. 397 din 25 august 2022 privind acordul Consiliului 
Local pentru efectuarea operațiunilor de alipire a unor imobile proprietate privată a 
municipiului Botoșani și proprietate privată a unei persoane fizice – este avizat favorabil de 
comisiile de specialitate nr. 1 și nr. 5 și nefavorabil de comisia de specialitate nr. 3, nu 
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prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 15 voturi pentru și 7 abțineri 
(doamnele consilier Monica Delia Adăscăliței, Raluca Ștefania Curelariu și Cătălina Camelia 
Lupașcu și domnii consilieri Andrei Amos, Cătălin Mugurel Flutur, Maricel Corneliu Maxim 
și Eugen Cristian Țurcanu). 

 
Punctul 5 de pe completarea nr. 1 a ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea Notei conceptuale și a Temei de proiectare pentru realizarea obiectivului de 
investiții: „Susținerea transportului alternativ prin realizarea unui circuit de piste de 
biciclete la nivelul Municipiului Botoșani” – este avizat favorabil de comisiile de specialitate 
nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 
unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (22). 

 
Punctul 6 de pe completarea nr. 1 a ordinii de zi – Proiect de hotărâre pentru 

modificarea HCL nr. 14/26.01.2023 privind aprobarea organigramei și statului de funcții ale  
Filarmonicii „George Enescu” Botoșani – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 
1, nr. 4 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 20 de voturi 
pentru, 1 vot împotrivă (domnul consilier Bogdan Ciprian Buhăianu) și 1 abținere (domnul 
consilier Eugen Cristian Țurcanu). 

 
Punctul 7 de pe completarea nr. 1 a ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

transmiterea unor bunuri care aparțin domeniului privat al municipiului Botoșani în 
administrarea Spitalului de Recuperare „Sf. Gheorghe” – este avizat favorabil de comisiile 
de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este 
aprobat cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (22). 

 
Punctul 8 de pe completarea nr. 1 a ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

transmiterea unor bunuri care aparțin domeniului privat al municipiului Botoșani în 
administrarea Colegiului Național „Mihai Eminescu” – este avizat favorabil de comisiile de 
specialitate nr. 1, nr. 4 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat 
cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (22). 

 
Punctul 9 de pe completarea nr. 1 a ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

împuternicirea reprezentanților municipiului Botoșani în Adunarea Generală a Acționarilor 
la S.C. URBAN SERV S.A. în vederea numirii administratorilor provizorii – este avizat 
favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5.  

 
Domnul consilier Bogdan Ciprian Buhăianu – doamna Andronachi Viorica, domnul 

Egner Florin, domnul Beilic Andrei, domnul Narcis Ștefan și domnul Păduraru Dan.  
 
Doamna consilier Raluca Ștefania Curelariu – propun pe domnii Dorin Vlas și 

Cătălin Ursu.  
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Domnul președinte de ședință Marius Petru Rogojinschi – dacă mai sunt și alte 
propuneri? Dacă nu, reținând aceste propuneri, rog aparatul de specialitate să pregătească 
buletinele de vot. 

 
Domnul consilier Bogdan Ciprian Buhăianu – trebuie să stabilim și data pentru 

ședința AGA care să ia act și să îi numească. Propun 01 martie, ora 11,00.   
 
Fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 15 voturi pentru, 1 vot împotrivă (doamna 

consilier Cătălina Camelia Lupașcu) și 3 abțineri (doamnele consilier Raluca Ștefania 
Curelariu și Ada Alexandrina Macovei și domnul consilier Andrei Amos) – nu participa la vot 
domnul consilier Mihail Gabriel Tanasă. 

 
Punctul 10 de pe completarea nr. 1 a ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

alegerea preşedintelui de şedinţă al Consiliului Local al municipiului Botoșani pentru lunile 
martie - aprilie 2023 – este avizat favorabil de comisia de specialitate nr. 5. 

 
Domnul consilier Cătălin Mugurel Flutur – propun pe domnul Amos Andrei.  
 
Notă: S-a retras de la lucrările ședinței domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu.  
 
Fiind supus la vot proiectul de hotărâre împreună cu propunerea formulată, acesta este 

aprobat cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (21).  
 
 Punctul 11 de pe completarea nr. 1 a ordinii de zi – Raportul de activitate pentru 

anul 2022 al Direcției Servicii Publice, Sport și Agrement – a fost adus în atenția consilierilor 
locali. 

 
Domnul consilier Bogdan Ciprian Buhăianu – revin la punctul 9 de pe completarea 

nr. 1 a ordinii de zi, în locul domnului Narcis Ștefan propun pe domnul Albert Tanasă, a fost o 
greșeală.  

 
Punctul 1 de pe completarea nr. 2 a ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

acordarea mandatului special reprezentantului UAT Municipiul Botoșani în AGA 
„ECOPROCES” în vederea aprobării tarifului privind activitatea de colectare – transport a 
deșeurilor municipale la Contractul de delegare „Concesionarea serviciului public de 
colectare și transport a deșeurilor municipale solide în județul Botoșani” nr. 927/14.07.2017, 
zona 4 Botoșani, Municipiul Botoșani – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, 
nr. 3 și nr. 5. 

 
Doamna consilier Raluca Ștefania Curelariu – având în vedere că am primit 

proiectul în momentul în care ne-am așezat la masă și a început ședința, am rugămintea ca 
domnul Tanasă să ne explice și nouă despre ce este vorba, ca să știm și noi ce votăm. Nu am 
putut să citesc în ședință acest proiect. 
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Domnul consilier Mihail Gabriel Tanasă – stimați colegi, e vorba de creșterea 
salariului minim pe economie produsă de la 1 ianuarie 2023, care se traducere prin creșterea 
tarifului pe care municipalitatea îl plătește operatorului. Nu vorbim de o creștere a taxei de 
salubrizare către populație.  

 
Fiind supus la vot proiectul de hotărâre, acesta este aprobat cu 17 voturi pentru și 3 

abțineri (doamnele consilieri Raluca Ștefania Curelariu și Ada Alexandrina Macovei și 
domnul consilier Cătălin Mugurel Flutur) – nu participă la vot domnul consilier Mihail 
Gabriel Tanasă.  

 
Domnul președinte de ședință Marius Petru Rogojinschi – facem o pauză pentru a 

reveni colegii din secretariatul consiliului local cu buletinele de vot pentru proiectele de 
hotărâre ce necesită vot secret. 

 
După încheierea pauzei, se reiau lucrările ședinței. 
 
Se începe procedura de vot. 
 
Domnul președinte al comisiei de validare Călin George Bosovici – avem 7 

proiectele de votat. Propunerea mea este să le luăm pe rând și să începem cu punctul 5. Vă 
înmânez la fiecare coleg din Consiliul Local buletinul de vot, votați, puneți în urnă, după care 
numărăm și trecem las următorul proiect. Sunt chemați domnii consilieri în ordine alfabetică.  

 
Punctul 5 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind constituirea comisiei de  

evaluare/soluționare a contestațiilor pentru procedura de  evaluare a  celui de-al doilea  an 
de management din mandatul 2021–2025 al domnului Marius Petru Rogojinschi la 
conducerea Teatrului  pentru Copii și Tineret „Vasilache” Botoșani. 

 
Domnul președinte de ședință Marius Petru Rogojinschi – eu nu votez aici, nu iau 

buletin de vot, nu mă exprim.  
 
Domnul președinte al comisiei de validare Călin George Bosovici – stimați colegi, 

doamna Vicol are 11 voturi, doamna Adăscăliței are 9 voturi, fiindcă sunt 20. Domnul 
Rogojinschi și domnul Țurcanu nu au votat, domnul Gheorghiță lipsește. 

 
Domnul președinte al comisiei de validare Călin George Bosovici – la comisia de 

contestații, doamna Diaconu are 17 voturi pentru.  
 
 Punctul 6 de pe ordinea de zi –  Proiect de hotărâre privind constituirea comisiei de 
evaluare/soluționare a contestațiilor pentru procedura de  evaluare  a  celui de-al doilea an 
de management din mandatul 2021–2025 al domnului Alexandru Vasilachi la conducerea 
Teatrului „Mihai Eminescu” Botoșani. 
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 Domnul președinte al comisiei de validare Călin George Bosovici – domnul 
Taielup are 12 voturi, iar la comisia de contestații, domnul Tanasă are 18 voturi pentru. 
 
 Punctul 7 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind constituirea comisiei de  
evaluare/soluționarea contestațiilor pentru procedura de evaluare a  perioadei de 
management iulie–decembrie 2022 din  mandatul 2022–2026 a domnului Mirel Manea la 
conducerea Filarmonicii „George Enescu” Botoșani. 
 

Domnul președinte al comisiei de validare Călin George Bosovici – domnul Buliga 
are 12 voturi, doamna Adăscăliței, 9 voturi. La comisia de contestații, doamna Diaconu are 17 
voturi pentru. 
 

Punctul 9 de pe completarea nr. 1 a ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
împuternicirea reprezentanților municipiului Botoșani în Adunarea Generală a Acționarilor 
la S.C. URBAN SERV S.A. în vederea numirii administratorilor provizorii – este avizat 
favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5.  

 
Notă: Se consemnează faptul că domnul consilier Mihail Gabriel Tanasă nu participă 

la discuții și la vot.  
 
Domnul președinte de ședință Marius Petru Rogojinschi – în urma unei discuții cu 

domnul Secretar general, am ajuns la concluzia că cele șapte proiecte de hotărâre care 
necesitau vot secret au două particularități: primele 5 trebuiesc votate per ansamblu, pentru că 
aici votul individual per propunere conta, iar celelalte, referitoare la cabinetul medical, ele au 
fost votate per ansamblu, se votează doar propunerile.  

 
 Domnul președinte al comisiei de validare Călin George Bosovici – referitor la 
Urban Serv, doamna Andronachi, 12 voturi, domnul Egner 12 voturi, domnul Beilic 13 voturi, 
domnul Tanasă 13, domnul Păduraru 13, domnul Vlas 4, domnul Ursu Cătălin 4. Aleși sunt 
primii 5. 
 

Fiind supus la vot per ansamblu, acesta este aprobat cu 15 voturi pentru, 1 vot 
împotrivă (doamna consilier Cătălina Camelia Lupașcu) și 3 abțineri (doamnele consilier 
Raluca Ștefania Curelariu și Ada Alexandrina Macovei și domnul consilier Andrei Amos) – 
nu participă la vot domnul consilier Mihail Gabriel Tanasă. Nu a votat domnul consilier Petru 
Taielup. 
 

Fiind supus la vot proiectul de hotărâre de la punctul 5 de pe ordinea de zi per 
ansamblu, acesta este aprobat cu 15 voturi pentru, 2 voturi împotrivă (doamna consilier 
Cătălina Camelia Lupașcu și domnul consilier Cătălin Mugurel Flutur) și 2 abțineri (doamna 
consilier Ada Alexandrina Macovei și domnul consilier Maricel Corneliu Maxim) – nu a 
participat la vot și discuții domnul consilier Marius Petru Rogojinschi. Nu a votat doamna 
consilier Raluca Ștefania Curelariu. 
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 Fiind supus la vot proiectul de hotărâre de la punctul 6 de pe ordinea de zi per 
ansamblu, acesta a fost aprobat cu 14 voturi pentru, 2 voturi împotrivă (doamna consilier 
Cătălina Camelia Lupașcu și domnul consilier Cătălin Mugurel Flutur) și 5 abțineri (doamnele 
consilier Monica Delia Adăscăliței și Ada Alexandrina Macovei și domnii consilieri Andrei 
Amos, Cătălin Boboc și Maricel Corneliu Maxim) – nu a votat domnul consilier Eugen 
Cristian Țurcanu. 
 

Fiind supus la vot proiectul de hotărâre de la punctul 7 de pe ordinea de zi per 
ansamblu, acesta a fost aprobat cu 12 voturi pentru, 1 vot împotrivă (doamna consilier 
Cătălina Camelia Lupașcu și 8 abțineri (doamnele consilier Monica Delia Adăscăliței, Raluca 
Ștefania Curelariu și Ada Alexandrina Macovei și domnii consilieri Andrei Amos, Cătălin 
Boboc, Daniel Botezatu, Cătălin Mugurel Flutur și Maricel Corneliu Maxim) – nu a votat 
domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu. 

 
Notă: S-au retras de la lucrările ședinței doamna consilier Monica Delia Adăscăliței și 

domnii consilieri Andrei Amos și Cătălin Mugurel Flutur. 
 
Punctul 12 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării 

comisiei de organizare a licitaţiilor publice pentru închirierea unei suprafeţe de înot din 
piscina interioară din P.R.A.T.S. Cornişa. 

 
Domnul președinte al comisiei de validare Călin George Bosovici – pentru comisia 

de la Cornișa, sunt 15 voturi pentru și 3 voturi împotrivă.  
 
Fiind supus la vot proiectul de hotărâre per ansamblu, acesta este aprobat cu 17 voturi 

pentru și 1 abținere (doamna consilier Ada Alexandrina Macovei). 
 
Domnul președinte al comisiei de validare Călin George Bosovici – pentru 

cabinetele medicale, avem câte doi reprezentanți la comisia de vânzare și câte doi 
reprezentanți la comisia de contestații. Au înțeles colegii.  

 
Punctul 27 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea inițierii 

procedurilor de achiziţie publică a serviciilor de evaluare în vederea vânzării  prin negociere 
directă a unui cabinet medical situat în Aleea Eliberării, nr. 3. 

 
Domnul președinte al comisiei de validare Călin George Bosovici – domnul 

Gabriel Tanasă, 15 voturi și domnul Miluță Timofti, 12 voturi, iar pentru contestații, domnul 
Taielup Petru, 12 voturi și doamna Curelariu Raluca, 8 voturi. 

 
Punctul 28 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea demarării 

procedurilor de achiziţie publică a serviciilor de evaluare în vederea vânzării  prin licitaţie 
publică a unui cabinet medical situat în Aleea Eliberării, nr. 3. 
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Domnul președinte al comisiei de validare Călin George Bosovici – domnul 
Gabriel Tanasă, 18 voturi și domnul Miluță Timofti, 12, iar pentru contestații, doamna 
Curelariu Raluca, 8 voturi și domnul Taielup Petru, 11 voturi. 

 
Domnul președinte de ședință Marius Petru Rogojinschi – promovabilitate 100%, 

felicitări; proiectele au fost votate anterior, doar trebuia să stabilim membrii. Declar ședința 
închisă.  

 
Epuizându-se materialele din ordinea de zi şi timpul alocat şedinţei de astăzi, domnul 

preşedinte de şedinţă – consilier Marius Petru Rogojinschi – declară lucrările şedinţei închise.  
 
 

PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ,     SECRETAR GENERAL, 
Consilier,                    Ioan Apostu                

 Marius Petru Rogojinschi 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
  Redactat și dactilografiat, 
Alina Ecaterina Manolache 

 
 
 
 


